
Almenbo afd. 4, referat fra bestyrelsesmøde d. 18. juni 2020 

Tilstede: Pia, Torben, Bodil, Lone og Lene 

Referent: Lene 

    

Dagsorden: 

1. Budgetudkast 2021 

2. Digitalt låsesystem 

3. Afdelingsmøde 2020 

4. Evt. 

 

1. Budgetudkast 2021 

Der er mange spørgsmål til langtidsplanen i forhold til budgetposterne. Det blev aftalt, at Pia og Lene tager 

op og taler med Almenbo, (Jette) omkring dette. Formålet er bl.a. at undgå unødvendige huslejestigninger 

og få et mere retvisende budget. 

Der skal bl.a. spørges ind til komfur-henlæggelsen, skal der måske sættes en udskiftning i gang? 

 

2. Digitalt låsesystem 

Pia har modtaget et tilbud fra Torben. Tilbuddet er fra 2019 – gælder det stadig? Er det incl. opsætning eller 

er det Torben/Jesper, der sørger for det. Hvad koster licensen? Og skal det tages op på afdelingsmødet? 

Jette spørges om dette. 

 

3. Afdelingsmøde 2020 

Vi afventer besked fra Almenbo omkring mødet i september.  

 

4. Evt. 

Vi får Torben/Jesper til at lave et skilt til afdelingens havebord med følgende tekst 

”Bordet må ikke flyttes. Tilhører Nordborggade 30 og 32”  

Der kommer tilbud på maling af altanerne – udvendig/indvendig. Tilbuddet drøftes i bestyrelsen inden det 

sættes i værk.    

 


